

# **Super Travels Pte Ltd**

133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com





# 行程要点

# ❖ 全程无购物

- ▶ 世纪如诗观光船:游览世界最 大的峡谷之一,以壮丽河山的天然胜景 闻名中外″长江三峡"
- ▶ 三峡大坝: 185 观景平台、
- ▶ 坛子岭(含观光车)

#### 涪陵

. 乌江画廊观景台赏乌江风光

#### 云阳

- . 云阳龙缸景区(含云端廊桥+天下第
- 一缸+绝壁栈道)

#### 恩施

- . 体验土家摔碗酒, 夜游女儿城
- . 恩施土司城

#### 重庆

- . 洪崖洞夜景
- . 磁器口古镇
- . 打卡并体验李子坝轻轨,
- . 山城十八梯,解放碑步行街



# 住宿

全程: 准五星级+五星级酒店

- 重庆: 华辰国际酒店或同级(准五星)
- 云阳: 重庆江来明宇尚雅酒店或同级 (准五星级)
- 奉节: 奉节欧庭国际酒店或同级
- 宜昌: 恒大酒店或同级
- 恩施: 恩施紫荆酒店或同级
- 重庆: 重庆锦怡豪生大酒店或同级

# ☞ 必须自费项目

乘船夜游两江+三峡之巅+重庆鸳鸯火锅 风味+=RMB600/人(大人与小孩同价)



#### 第一天: 新加坡→重庆

今天搭乘豪华客机前往重庆,抵达后, 您将直接入住酒店。

第二天: 重庆-涪陵-云阳(早/午/晚餐) 早餐后,乘车前往涪陵(车程约2小时), 乌江画廊观景台赏乌江风光,乌江是长 江上游最重要的支流之一,自古以来以后 险军无力。 一次一个,自古以来,游 险军不是台零距离体验乌江优美自然风 与独特的地理环境、切身感受险岭的身景。 后驱车前往云阳(车程约3.5小时), 近云阳龙缸景区(云端廊桥+绝壁栈风, 运云阳龙缸景区(云端廊桥+绝壁栈风, 下第一缸,含观光车),云阳龙云端原 下第一缸,含观光车),云阳龙云端原 标"天空之花"的花瓣作为造型, 廊桥上可以720° 欣赏周边美景,是世界 最长悬挑玻璃廊桥。

第三天: 云阳-奉节 (早/午/晚餐) 早餐后,乘车前往奉节(车程约 2 小时), 自费项目: 三峽之巅(含往返索道), 午餐后,前往白帝城-矍塘峡景区,游览白 帝城,景区乘坐摆渡船至瞿塘关,漫步 夔巫古栈道,猴区戏猴,约 17:00 乘坐 摆渡船回白帝城,晚餐后入住酒店休息

第四天:奉节-宜昌 (早/午/晚餐) 早餐后,前往奉节码头登世纪游轮观光游船,乘坐世纪如诗观光船游览三峡风光,约 09:15 驶入壮美瞿塘峡,打卡十元人民币背面的经理画面。约 10:50 驶入秀美巫峡,览巫峡十二峰,峰峰不重样。船过西陵峡,抵达宜昌秭归离船,晚餐后入住酒店。



第五天: 宜昌-恩施 (早/午/晚餐) 早餐后,游览三峡大坝: 185 观景平台、 坛子岭(含观光车),午餐后乘车前往 恩施(车程约 4 小时),晚餐体验土家 摔碗酒,夜游女儿城,后入住酒店.

第六天: 恩施-重庆 (早/午/晚餐) 早餐后,游览恩施土司城,是一处土家 族地区仿古土司庄园建筑群,集土家族、 苗族、侗族三个少数民族的建筑、雕刻、 绘画艺术于一身,也是目前全国规模最 大、工程最宏伟、风格最独特、景观最 亮丽的土家族地区土司文化标志性工程 中餐后,乘车返回重庆(车程约 4.5 小时),晚餐后游览洪崖洞夜景。

第七天: 重庆 早餐后,游览磁器口古镇,打卡并体验 李子坝轻轨,山城十八梯,解放碑步行 街,自费项目: 晚餐重庆鸳鸯火锅风味 +乘船夜游两江,晚餐后入住酒店。

**第八天: 重庆-新加坡** (早餐) 今天,搭乘豪华客机返回新加坡。



#### **TOUR HIGHLIGHTS!**

- **❖** No Shopping Tour
- Century Ruoshi Cruise: See the stunning Yangtze River Three Gorges.
- Three Gorges Dam: 185 Platform
- Tanziling (with shuttle)

## Fuling:

Wujiang Gallery Viewing Platform: Enjoy the views of Wujiang River.

#### Yunyang:

Yunyang Longgang Scenic Area: Includes the Cloud Bridge, World's No. 1 Cistern, and Cliff Walkway.

#### Enshi:

Tujia Broken Bowl Wine Experience & Night Tour of Daughter's City/Enshi Tusi City

#### Chongqing:

Hongya Cave Night View/Ciqikou Ancient Town/Visit & Experience Liziba Light Rail/Eighteen Steps of Mountain City & Jiefangbei Walking Street



# **ACCOMMODATION**

Chongqing: Huachen International Hotel or similar

Yunyang: Chongqing Jianglai Mingyu

**Shangya Hotel or similar** 

Fengjie: Fengjie O-Ting International

**Hotel or similar** 

Yichang: Evergrande Hotel or similar Enshi: Enshi Zijing Hotel or similar Chongqing: Chongqing Jin Yi Howard

Johnson Hotel or similar

# Compulsory Tour

Night Cruise on Two Rivers + Three Gorges Summit + Chongqing Hotpot: RMB 600 per person (same price for adults and children)



# Day 01: Singapore → Chongqing

Assemble at Changi Airport and take a flight to Chongqing.

# Day 02:Chongqing-Fuling-Yunyang (B/L/D)

After breakfast, drive to Fuling (about 2 hours). Visit the Wujiang Gallery Viewing Platform to enjoy the stunning views of Wujiang River, one of the most important tributaries of the Yangtze River. Known for its dramatic and dangerous terrain, it's often called the "Wujiang Natural Defense." Visitors can experience the beautiful natural scenery and unique geography of the river up close. Then, drive to Yunyang (about 3.5 hours) and explore the Yunyang Longgang Scenic Area (Cloud Bridge, Cliff Walkway, and the World's No. 1 Cistern, with shuttle service). Located at an altitude of 1,010 meters, the Cloud Bridge is the world's longest cantilevered glass bridge, offering a 720° panoramic view of the surrounding beauty.

#### Day 03: Yunyang -Fengjie (B/L/D)

After breakfast, drive to Fengjie (about 2 hours). Optional activity: Three Gorges Summit (includes round-trip cable car). After lunch, visit White Emperor City and the Qutang Gorge Scenic Area. Take a ferry to Qutang Pass, stroll along the ancient Kuiwu Path, and watch the monkeys in the monkey area. At around 5:00 PM, take the ferry back to White Emperor City.

# Day 04: Fengjie - Yichang (B/L/D)

After breakfast, head to Fengjie Pier to board the **Century Rushi Cruise** for a Three Gorges sightseeing tour. At around

9:15 AM, enter the stunning **Qutang Gorge** and capture the scene from the 10 RMB bill. At 10:50AM, sail into the beautiful **Wu Gorge**, with its twelve unique peaks. After passing through **Xiling Gorge**, arrive in **Yichang Zhigui** to disembark.

#### Day 05: Yichang-Enshi (B/L/D)

After breakfast, visit the **Three Gorges Dam**: 185 Viewing Platform and **Tanziling** (with shuttle). After lunch, drive to Enshi (about 4 hours). In the evening, experience the Tujia Broken Bowl Wine and take a night tour of **Daughter's City**.

#### Day 06:Enshi- Chongqing (B/L/D)

After breakfast, visit **Enshi Tusi City**, an ancient Tujia-style manor featuring architecture, carvings, and artwork from the Tujia, Miao, and Dong ethnic groups. It is the largest and most impressive Tujia cultural landmark in China. After lunch, drive back to Chongqing (about 4.5 hours). In the evening, visit the night view of **Hongya Cave**.

# Day 07: Chongqing (B/L)

After breakfast, visit Ciqikou Ancient Town, experience the Liziba Light Rail, Eighteen Steps of Mountain City, and Jiefangbei Walking Street. Optional: Chongqing Hotpot dinner and a Two Rivers Night Cruise.

#### Day 08: Chongqing >> Singapore (B)

Today, take your flight and return home to sweet home, Singapore.





### **REMARKS:**

1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.

2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.

- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4. Please refer to Chinese itinerary version for more details.

#### 备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间, 行程顺序, 餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

**HAVE A NICE TRIP!!!**